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OR.Oz.0022.39.2024 

 

PROTOKÓŁ NR 21/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 października 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029 wraz  

z prognozą oddziaływania na środowisko. 

5.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

rozważenia możliwości zabezpieczenia w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych 

środków finansowych na wykonanie w bieżącym roku remontu części placu przy siedzibie 

ZDP w Odolionie – zajęcie stanowiska. 

5.5. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Lidera 

projektu na temat trwałości zakończonego projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

5.6. Wniosek Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego XXXIV Olimpiady Wiedzy Rolniczej  

– zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do dokonania odbioru 

ostatecznego robót budowlanych w ramach zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych wykonywanych w ramach zadania pn. „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.9. Informacja Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o wyborze wykonawcy  

w postępowaniu prowadzonym w trybie podstawowym bez negocjacji na „zakup i dostawę 

samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewozu osób na wózkach inwalidzkich” 

w ramach projektu pod nazwą „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie 

udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz wniosek  

o wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu marki Ford Transit Custom rok produkcji 2017 

– zajęcie stanowiska. 

5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na zatrudnienie od miesiąca października 2024 r. pomocy 

administracyjnej – zajęcie stanowiska. 
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5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane 

do Pracowni Projektowej PROJBUD Jarosław Matuszak z siedzibą w Inowrocławiu dot. 

opracowania dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej 

nr 266 polegająca na budowie ronda na skrzyżowaniu DW 266 z drogą powiatową nr 2605C 

w miejscowości Ośno”. 

5.12. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie  

w 2025 roku wsparcia finansowego w kwocie 45.000 zł na zakup radiowozu oznakowanego 

dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.13. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok. 

5.15. Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  zadań  

do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025 – zajęcie stanowiska. 

5.16. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wykonania ekspertyzy budowlanej części budynku po byłym internacie oraz protokół 

sporządzony przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie 

Kujawskim na okoliczność oględzin obiektu budowlanego – zajęcie stanowiska. 

5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku oraz 

przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków 

Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ul. Wyspiańskiego 4”. 

5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zaakceptowanie oferty firmy 

Grant Thornton Frąckowiak Prosta spółka akcyjna z siedzibą w Poznaniu i zawarcie z nią 

umowy na opracowanie dokumentacji obejmującej sporządzenie wniosku o dotację  

w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” 

finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności  

na realizację zadania pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół 

Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego 4” – zajęcie stanowiska. 
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5.19. Pismo Wójta Gminy Raciążek w sprawie przesunięcia terminu płatności w związku  

z zawartą umową dnia 18 lipca 2024 r. z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka 

na odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II” i zawarcia aneksu do 

umowy w tym zakresie – zajęcie stanowiska. 

5.20. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji  

na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej na 2024 r. 

5.21. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Skarbem Państwa Komendantem Wojewódzkim 

Policji w Bydgoszczy dnia 3 września 2024 r. w sprawie przekazania przez Powiat 

Aleksandrowski środków finansowych w wysokości 25.000 zł na wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup nieoznakowanego radiowozu dla potrzeb 

Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.22. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Skarbem Państwa Komendantem Wojewódzkim 

Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dnia 30 sierpnia 2024 r. w sprawie przekazania przez 

Powiat Aleksandrowski środków finansowych w wysokości 10.000 zł na wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu 

operacyjnego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

5.23. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego nad zadaniem: „Rozbudowa Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I”  

– zajęcie stanowiska. 

5.24. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wyrażenia zgody na udział Zespołu Szkół Nr 1 CKP w projekcie pt. Inwestycja C 2.1.3 

Szkolenia dla nauczycieli szkolnych wraz z deklaracją udziału w przedsięwzięciu – zajęcie 

stanowiska. 

5.25. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska   

o wykonanym podziale działki nr 475 położonej przy ul. Wyspiańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 14 października 2024 r. o godzinie 14:15.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 19/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 września 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 19/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 września 2024 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 20/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 września 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 20/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 września 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Wnoszę o rozszerzenie porządku o punkt: 

5.25. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska   

o wykonanym podziale działki nr 475 położonej przy ul. Wyspiańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

24 września 2024 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu należące do jej 

właściwości. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu przyjął do 

wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

24 września 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego przeprowadziła 

w dniu 30 września 2024 r. kontrolę w Zarządzie Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim w zakresie inwestycji i remontów dróg powiatowych za 2023 r. W zakresie 

kontrolowanych dokumentów Komisja nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej mieli pytanie skąd rozbieżność pomiędzy wysokością 

środków zabezpieczonych w budżecie Zarządu Dróg Powiatowych z przeznaczeniem na 

opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania polegającego na przebudowie drogi 

powiatowej Nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Narutowicza 

i Słowackiego, a kwotą wypłaconą wykonawcy dokumentacji. Czy pan Skarbnik to wyjaśnił? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – przesłałem informację w tym zakresie do Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych, który ma przedłożyć na piśmie wyjaśnienia Komisji Rewizyjnej. 

W budżecie powiatu na rok 2023 r. przyjętym uchwałą Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. zabezpieczono środki w wysokości 119.925 zł  

na realizację zadania „Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania pn. 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na 

odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 

1+397”. W dniu 28 września 2023 r. Rada Powiatu Aleksandrowskiego uchwałą  

nr XLIV/408/2023 zmieniła uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 i dokonała zwiększenia środków 

na to zadanie o kwotę 327.635 zł z przeznaczeniem na wypłatę odszkodowań dla osób 

fizycznych i prawnych za zajęte nieruchomości pod tę inwestycję drogową. Po zmianie plan 

wydatków na to zadanie wyniósł 447.560 zł. Wykonanie wydatków wyniosło 229.530,52 zł. 

Przeznaczone środki na wypłatę odszkodowań w ramach decyzji ZRID nie zostały więc  

w całości wypłacone w 2023 roku, stąd pozostałą kwotę zabezpieczono w budżecie na rok 2024.  
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Z wydatków inwestycyjnych finansowany jest całościowy koszt inwestycji, dlatego też koszty 

odszkodowania za wywłaszczoną nieruchomość powinny być pokrywane ze środków 

przeznaczonych na realizację danej inwestycji i klasyfikowane w paragrafie 605 „Wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych” z odpowiednią czwartą cyfrą. Koszty odszkodowania 

stanowią koszt inwestycji, jeżeli dotyczą aktualnie realizowanej inwestycji, jeżeli natomiast 

inwestycja jest już zrealizowana, to odszkodowanie dotyczące nieruchomości klasyfikowane 

jest w paragrafie 459 „Kary i odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych” lub 460 

„Kary i odszkodowania wypłacane na rzecz osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych”. 

 

Pani Lidia Tokarska – w tegorocznym budżecie są również zabezpieczone środki na 

odszkodowania i jak na razie nie są wykorzystane. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, bo np. Poczta Polska odwołała się od decyzji oraz jeden   

z właścicieli działki osoba fizyczna nie zgadza się z wysokością odszkodowania. 

Prawdopodobnie środki na ten cel będą musiały być zabezpieczone jeszcze w przyszłorocznym 

budżecie. 

 

Pani Lidia Tokarska – zatem w tym paragrafie, zgodnie z klasyfikacją budżetową, te koszty 

się znajdują. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wszystko się mieści w jednej inwestycji. 

 

Pani Lidia Tokarska -   czyli w zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim …” mieszczą się wszystkie koszty. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli koszty opracowania dokumentacji projektowej, inspektora 

nadzoru, koszty odszkodowania i przebudowy drogi.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, wszystkie koszty dotyczące tej inwestycji. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, Zarząd 

Powiatu przyjął do wiadomości informację Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z kontroli przeprowadzonej w dniu 30 września 2024 r. w Zarządzie Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z kontroli przeprowadzonej w dniu 30 września 2024 r. w Zarządzie Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 9 października 2024 r. zapoznała się z bieżącą 

działalnością oraz potrzebami szkół, których organem prowadzącym jest Powiat 

Aleksandrowski i z warunkami funkcjonowania oraz bieżącymi potrzebami Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja wystosowała wniosek o rozważenie 

możliwości zorganizowania Powiatowego Turnieju Wiedzy o Powiecie dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – to jest bardzo szeroki temat i w sumie trudny. Trzeba zebrać 

literaturę, na podstawie której zadane zostaną pytania.  

 

Pani Paulina Smykowska – czy tu chodzi o turniej wiedzy o Powiecie Aleksandrowskim czy 

o powiecie jako jednostce ustrojowej samorządu terytorialnego? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – nie wiemy czy ma to być geografia powiatu, czy historia 

powiatu, czy cokolwiek innego. Jeżeli nakreślone zostaną zasady turnieju to można by do tego 

przystąpić. Ja bym była za zaproponowaniem młodzieży, szkołom jakiegoś projektu 

edukacyjnego, jakiegoś małego grantu, który moglibyśmy im dać, żeby mieli o co walczyć, 

żeby coś fajnego stworzyć dla szkoły dot. historii powiatu, czy osobowości powiatu. Trzeba by 

rozważyć czy konkurs ma być drużynowy, czy indywidualny. 

 

Pani Lidia Tokarska – określić należałoby warunki zgłaszania do konkursu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – należałoby tak opracować organizację tego przedsięwzięcia, 

żeby było ono z korzyścią dla dzieci i młodzieży, żeby chętnie przystąpiły do tego konkursu.  

 

Pani Paulina Smykowska – ale nie wiemy co komisja miała na myśli.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Pomysł jest 

ciekawy. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości wniosek 

Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 9 października 2024 r. o zorganizowanie Powiatowego Turnieju Wiedzy o powiecie dla 

uczniów szkół ponadpodstawowych. Jednocześnie proponuję wystąpić do Komisji  

o przedstawienie proponowanej formuły turnieju, zakresu i tematyki, zasad i warunków 

uczestnictwa w turnieju, tj. czy turniej dla indywidualnych uczestników czy dla drużyn 

szkolnych oraz o ewentualne przygotowanie projektu regulaminu lub zasad przeprowadzenia 

turnieju oraz zaprosić członków Komisji do udziału w pracach nad przygotowaniem i 

przeprowadzeniem przedsięwzięcia. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości wniosek Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 9 października 2024 r. o zorganizowanie 

Powiatowego Turnieju Wiedzy o powiecie dla uczniów szkół ponadpodstawowych.  

Zarząd Powiatu wnosi do Komisji o przedstawienie proponowanej formuły turnieju, zakresu  

i tematyki, zasad i warunków uczestnictwa w turnieju, tj. czy turniej dla indywidualnych 

uczestników czy dla drużyn szkolnych oraz o ewentualne przygotowanie projektu regulaminu 

lub zasad przeprowadzenia turnieju. Jednocześnie, Zarząd Powiatu zaprasza członków Komisji 

do udziału w pracach nad przygotowaniem i przeprowadzeniem przedsięwzięcia. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 

2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego o przeprowadzonej kontroli 

w dniu 30 września 2024 r. w Zarządzie Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wniosek Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 9 października 2024 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,  

na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie proponuje 

dokonanie przesunięć środków między zadaniami. 

 

Pani Paulina Smykowska – przedmiotowy projekt uchwały wymaga zaopiniowania przez 

Powiatową Społeczną Radę ds. Osób Niepełnosprawnych, która została zwołana na ten tydzień. 

 

Pani Lidia Tokarska – są skargi osób, które składają wnioski o dofinansowanie likwidacji 

barier architektonicznych, które otrzymują odmowę bo wyczerpały się środki, a w propozycji 

przedstawionej przez Kierownika PCPR jest zwiększenie środków tylko na dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, a nie na dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – w zeszłym roku była podobna sytuacji, też zostały pieniądze 

niewykorzystane na rehabilitacji zawodowej i zwiększenie było na dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny. 

 

Pani Lidia Tokarska – środki potrzebne są również na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny. Tylko czy nie warto podzielić tych wolnych środków na te dwa zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska połączyła się telefonicznie z Kierownikiem PCPR w Aleksandrowie 

Kujawskim panią Małgorzatą Wesner w celu wyjaśnienia wątpliwości członków Zarządu 

Powiatu w przedmiotowym zakresie. 

 

Pani Lidia Tokarska – z informacji uzyskanej od Kierownika PCPR pani Małgorzaty Wesner 

wynika, że już jest za późno, żeby wykonać umowy na dofinansowanie likwidacji barier, trzeba 

zrobić wizję, podpisać umowy, przeprowadzić remont, odebrać, rozliczyć umowę. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku  

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zająć stanowisko, że w 2025 r.  większe środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych należy przeznaczyć na zadania z zakresu 

rehabilitacji społecznej, w tym na dofinansowanie likwidacji  barier architektonicznych oraz 

dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze, a mniejsze na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej, które są kolejny rok 

niewykorzystane w kwotach ustalonych na te zadania. Proponuję zobowiązać Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do uwzględnienia 

stanowiska Zarządu w projektowanym na 2025 r. podziale środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na dofinansowanie zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, że w 2025 r.  większe środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych należy przeznaczyć na zadania z zakresu rehabilitacji 

społecznej, w tym na dofinansowanie likwidacji  barier architektonicznych oraz 

dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze, a mniejsze na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej, które są kolejny rok 

niewykorzystane w kwotach ustalonych na te zadania. Zarząd Powiatu zobowiązuje Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do uwzględnienia 

stanowiska Zarządu w projektowanym na 2025 r. podziale środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na dofinansowanie zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 2 października 2024 r. znak: RS.070.1.7.2024 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 

2029 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2025 

z perspektywą do roku 2029 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

Po trzech latach udało się uzgodnić ten program.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko  

i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego i przekazać przedłożone opinie do 

programu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego i przekazać przedłożone opinie do programu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo starszego inspektora Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia  

8 października 2024 r. znak: GN.Gś.601.11.2021.2024 wraz z projektem uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 

i kopią protokołu z przeprowadzenia konsultacji społecznych, kopią opinii Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy z dnia 16 maja 2022 r. znak: 

NNZ.9022.1.229.2022, kopią opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Bydgoszczy z dnia 18 sierpnia 2022 r. znak: WOO.410.303.2022.AT, kopią uchwały  

nr 17/906/24 Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego z dnia 12 września 2024 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie rozważenia możliwości zabezpieczenia w planie finansowym Zarządu Dróg 

Powiatowych środków finansowych na wykonanie w bieżącym roku remontu części 

placu przy siedzibie ZDP w Odolionie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie rozważenia możliwości zabezpieczenia 

w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych środków finansowych na wykonanie  

w bieżącym roku remontu części placu przy siedzibie ZDP w Odolionie. 

Czy mamy na to zadanie środki w budżecie? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie mamy, trzeba szukać oszczędności na zadaniach. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – to nie jest mała kwota. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy Zarząd Dróg Powiatowych w swoim planie finansowym nie 

wygenerował wolnych środków, które na ten cel można by przeznaczyć? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – przeanalizuję sprawozdania finansowe, jedyna jak na tę chwilę 

możliwość to zdjęcie środków z materiałów ze Starostwa Powiatowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie rozważenia możliwości zabezpieczenia w planie finansowym Zarządu Dróg 

Powiatowych środków finansowych na wykonanie w bieżącym roku remontu części placu przy 

siedzibie ZDP w Odolionie i  zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do przeanalizowania planu finansowego jednostki i rozważenia 

wykonania zadania w ramach środków własnych, ponieważ na dzień dzisiejszy brak jest 

wolnych środków w budżecie powiatu, które można by zaangażować w celu wykonania 

przedmiotowego remontu. Proponuję uznać realizację zamierzenia za zasadną i oczekujemy na 

przedstawienie przez Dyrektora ZDP niezwłocznie informacji w powyższym zakresie.  
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie rozważenia możliwości zabezpieczenia w planie 

finansowym Zarządu Dróg Powiatowych środków finansowych na wykonanie w bieżącym roku 

remontu części placu przy siedzibie ZDP w Odolionie.  

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do przeanalizowania planu finansowego jednostki i rozważenia wykonania zadania 

w ramach środków własnych, ponieważ na dzień dzisiejszy brak jest wolnych środków  

w budżecie powiatu, które można by zaangażować w celu wykonania przedmiotowego remontu. 

Zarząd Powiatu uznał realizację zamierzenia za zasadną i oczekuje na przedstawienie przez 

Dyrektora ZDP niezwłocznie informacji w powyższym zakresie.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 30 września 

2024 r. znak: DUDiM.071.25.2024 w sprawie rozważenia możliwości zabezpieczenia w planie 

finansowym Zarządu Dróg Powiatowych środków finansowych na wykonanie w bieżącym 

roku remontu części placu przy siedzibie ZDP w Odolionie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

i Lidera projektu na temat trwałości zakończonego projektu „Infostrada Kujaw  

i Pomorza 2.0”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Informacja Naczelnika Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Lidera projektu na temat trwałości zakończonego 

projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

Nastąpiło całkowite zakończenie projektu. Partnerzy projektu zobowiązani są do jego 

utrzymania przez okres 5 lat, tj. do 3 września 2029 r. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – koszt 24 tys. zł rocznie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

i Lidera projektu na temat trwałości zakończonego projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska i Lidera projektu na temat trwałości zakończonego projektu „Infostrada 

Kujaw i Pomorza 2.0”. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia  

25 września 2024 r. znak: Rz.272.1.12.2018.2.8.19.20.21.22.23.24 i Lidera projektu z dnia  

12 września 2024 r. znak: CA-I-G.45.2.3.2024(I) na temat trwałości zakończonego projektu 

„Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego XXXIV Olimpiady 

Wiedzy Rolniczej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Kierownika Powiatowego 

Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego 

XXXIV Olimpiady Wiedzy Rolniczej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim  

i udzielić wsparcia finansowego XXXIV Olimpiady Wiedzy Rolniczej poprzez zakup nagród 

rzeczowych dla laureatów olimpiady za kwotę do 800 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na kulturę. Pan Wicestarosta będzie reprezentował Zarząd Powiatu na tej 

olimpiadzie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa 

Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego XXXIV 

Olimpiady Wiedzy Rolniczej poprzez zakup nagród rzeczowych dla laureatów olimpiady za 

kwotę do 800 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na kulturę. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

27 września 2024 r. znak: PS.0532.12.2024 wraz z wnioskiem Kierownika Powiatowego 

Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim data wpływu 23 września  

2024 r. znak: PZAL.443.1.2024 w sprawie wsparcia finansowego XXXIV Olimpiady Wiedzy 

Rolniczej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do dokonania 

odbioru ostatecznego robót budowlanych w ramach zadania pn. „Termomodernizacja 

kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji do dokonania odbioru ostatecznego robót budowlanych w ramach 

zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona został pani Mirosława Sobczak Zastępca 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę uzasadnić konieczność podjęcia uchwały w sprawie powołania 

komisji do dokonania odbioru ostatecznego robót budowlanych w ramach zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

kończy się gwarancja na „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim” 6 listopada 2024 r. Przed 6 listopada należy przeprowadzić 

odbiór ostateczny robót budowlanych wykonanych w ramach tego zadania.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie powołania komisji do dokonania odbioru ostatecznego robót budowlanych w ramach 

zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim” w składzie: Ewelina Brożek – przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak 

członek komisji, Michał Wilniewczyc członek komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 46/2024 w sprawie powołania komisji do dokonania 

odbioru ostatecznego robót budowlanych w ramach zadania pn. „Termomodernizacja 

kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” w składzie: Ewelina 

Brożek – przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak członek komisji, Michał Wilniewczyc 

członek komisji. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 3 października 2024 r. znak: 

RI.Rz.7021.1.1.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 

do dokonania odbioru ostatecznego robót budowlanych w ramach zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych wykonywanych w ramach zadania pn. 

„Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych 

wykonywanych w ramach zadania pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych wykonywanych w ramach 

zadania pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim” w składzie: Ewelina Brożek – przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak 

członek komisji, Michał Wilniewczyc członek komisji przy udziale Kamila Serkowskiego 

inspektora nadzoru inwestorskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 47/2024 w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych wykonywanych w ramach zadania pn. „Budowa 

boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” w składzie: 

Ewelina Brożek – przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak członek komisji, Michał 

Wilniewczyc członek komisji przy udziale Kamila Serkowskiego inspektora nadzoru 

inwestorskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 3 października  

2024 r. znak: RI.Rz.7021.4.1.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych wykonywanych 

w ramach zadania pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Informacja Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o wyborze 

wykonawcy w postępowaniu prowadzonym w trybie podstawowym bez negocjacji na 

„zakup i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewozu osób na 

wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pod nazwą „Organizacja przewozu 

mieszkańców niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do 

przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych 

dziedzinach życia społecznego” oraz wniosek o wyrażenie zgody na sprzedaż 

samochodu marki Ford Transit Custom rok produkcji 2017 – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Informacja Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie o wyborze wykonawcy w postępowaniu prowadzonym w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „zakup i dostawę samochodu 9-osobowego  

z przystosowaniem do przewozu osób na wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pod nazwą 

„Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym  

i innych dziedzinach życia społecznego” oraz wniosek o wyrażenie zgody na sprzedaż 

samochodu marki Ford Transit Custom rok produkcji 2017. Dyrektor DPS prosi o wyrażenie 

zgody na sprzedaż mienia w drodze przetargowej lub bez procedury przetargowej. 

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

nie ma żadnej uchwały wewnętrznej dotyczącej sprzedaży mienia. Decyzja należy do 

kierownika jednostki. Dochód ze sprzedaży musi zostać odprowadzony na rachunek 

podstawowy budżetu powiatu. 

 

Pani Paulina Smykowska – rozmawiałam w tej sprawie z panią Mecenas, która uważa, że  

w przypadku gdy wartość samochodu jest 80 tys. zł należy zastosować przetarg, bo jest znaczna 

wartość mienia.  

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

nie ma uchwały ani Zarządu Powiatu, ani Rady Powiatu, żadnego innego dokumentu 

dotyczącego sprzedaży mienia ruchomego. Dlatego to należy do decyzji kierownika jednostki.  

 

Pani Lidia Tokarska –samochód Starostwa Powiatowego sprzedawaliśmy w drodze przetargu.  

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

taka była decyzja Zarządu. Ustawa Prawo zamówień publicznych nie ma tu zastosowania. To 

kierownik jednostki ogłasza przetarg na zbycie mienia ruchomego i określa formułę tego 

przetargu czy w formie pisemnej czy ustnej, podaje do publicznej wiadomości.  

 

Pani Paulina Smykowska – pani Mecenas uważa, że powinien być przetarg. 

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

mi też tak pani Radca prawny powiedziała, że powinien być przetarg.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o wyborze 

wykonawcy w postępowaniu prowadzonym w trybie podstawowym bez negocjacji na „zakup 

i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewozu osób na wózkach 

inwalidzkich” w ramach projektu pod nazwą „Organizacja przewozu mieszkańców 

niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych 

oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” i wyrazić 

zgodę na sprzedaż samochodu marki Ford Transit Custom rok produkcji 2017 w drodze 

przetargu. Dla zachowania transparentności działania. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie o wyborze wykonawcy w postępowaniu prowadzonym w trybie podstawowym bez 

negocjacji na „zakup i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewozu osób 

na wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pod nazwą „Organizacja przewozu mieszkańców 

niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych 

oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” i wyraził 

zgodę na sprzedaż samochodu marki Ford Transit Custom rok produkcji 2017 w drodze 

przetargu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 1 października  

2024 r. znak: RI.Rz.2720.5.9.2024 wraz z informacją Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie z dnia 26 września 2024 r. znak: AF.062.2137.2024 o wyborze wykonawcy  

w postępowaniu prowadzonym w trybie podstawowym bez negocjacji na „zakup i dostawę 

samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewozu osób na wózkach inwalidzkich”  

w ramach projektu pod nazwą „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie udziału  

w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz wnioskiem o wyrażenie 

zgody na sprzedaż samochodu marki Ford Transit Custom rok produkcji 2017, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o wyrażenie zgody na zatrudnienie od miesiąca października 2024 r. 

pomocy administracyjnej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na zatrudnienie od miesiąca 

października 2024 r. pomocy administracyjnej. 

 

Pani Paulina Smykowska – pani Dyrektor proponuje pokrycie kosztów ¾ etatu z środków  

z Funduszu Pomocy na kształcenie uczniów z Ukrainy w wysokości 11.600 zł. Ponadto 

argumentuje to, że nie ma powołanego stanowiska wicedyrektora i w związku z tym ma 

oszczędności.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 24 września 2024 r. i wyrazić zgodę na zatrudnienie od miesiąca 

października 2024 r. pomocy administracyjnej w ramach środków finansowych 
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zabezpieczonych w planie finansowym szkoły. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 24 września 2024 r. i wyraził zgodę na zatrudnienie  

od miesiąca października 2024 r. pomocy administracyjnej w ramach środków finansowych 

zabezpieczonych w planie finansowym szkoły. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

27 września 2024 r. znak: PS.4324.52.2024 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 24 września 2024 r. o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie od miesiąca października 2024 r. pomocy administracyjnej, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

skierowane do Pracowni Projektowej PROJBUD Jarosław Matuszak z siedzibą  

w Inowrocławiu dot. opracowania dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 266 polegająca na budowie ronda na 

skrzyżowaniu DW 266 z drogą powiatową nr 2605C w miejscowości Ośno”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Pracowni Projektowej PROJBUD 

Jarosław Matuszak z siedzibą w Inowrocławiu dot. opracowania dokumentacji projektowej dla 

inwestycji pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 266 polegająca na budowie ronda na 

skrzyżowaniu DW 266 z drogą powiatową nr 2605C w miejscowości Ośno”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Pracowni 

Projektowej PROJBUD Jarosław Matuszak z siedzibą w Inowrocławiu dot. opracowania 

dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 266 

polegająca na budowie ronda na skrzyżowaniu DW 266 z drogą powiatową nr 2605C  

w miejscowości Ośno”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim skierowane do Pracowni Projektowej PROJBUD Jarosław 

Matuszak z siedzibą w Inowrocławiu dot. opracowania dokumentacji projektowej dla inwestycji 

pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 266 polegająca na budowie ronda na skrzyżowaniu 

DW 266 z drogą powiatową nr 2605C w miejscowości Ośno”. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

7 października 2024 r. znak: DUDiM.072.30.2024 skierowane do Pracowni Projektowej 

PROJBUD Jarosław Matuszak z siedzibą w Inowrocławiu dot. opracowania dokumentacji 

projektowej dla inwestycji pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 266 polegająca na budowie 

ronda na skrzyżowaniu DW 266 z drogą powiatową nr 2605C w miejscowości Ośno”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

o udzielenie w 2025 roku wsparcia finansowego w kwocie 45.000 zł na zakup radiowozu 

oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Wniosek Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie w 2025 roku wsparcia finansowego w kwocie 

45.000 zł na zakup radiowozu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Paulina Smykowska – z pisma wynika, że Komendant planuje ponownie aplikować  

w 2025 roku o zakup kolejnego radiowozu oznakowanego przeznaczonego dla służby 

prewencyjnej przy uwzględnieniu 50% poziomu partycypacji w realizacji tego przedsięwzięcia 

przez samorząd powiatowy oraz samorządy miejskie i gminne. Zakładana kwota wsparcia  

ze strony powiatu to 45.000 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie ma podanej wartości szacunkowej radiowozu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję rozpatrzyć wniosek Komendanta 

Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie w 2025 roku wsparcia 

finansowego w kwocie 45.000 zł na zakup radiowozu oznakowanego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim w ramach wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji przy 

konstrukcji budżetu powiatu na 2025 r., po analizie możliwości finansowych powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił rozpatrzyć wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie w 2025 roku wsparcia finansowego w kwocie  

45.000 zł na zakup radiowozu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim w ramach wojewódzkiego Fundusz Wsparcia Policji przy 

konstrukcji budżetu powiatu na 2025 r., po analizie możliwości finansowych powiatu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 9 października 

2024 r. znak: BZ.0025.9.2024 wraz z wnioskiem Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 3 października 2024 r. o udzielenie w 2025 roku wsparcia 

finansowego w kwocie 45.000 zł na zakup radiowozu oznakowanego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2025 roku. 

 

Pani Paulina Smykowska – wysłane zostały pisma do burmistrzów i wójtów z terenu naszego 

powiatu o informacje czy są chętni na udostepnienie lokalu na punkt nieodpłatnej pomocy 

prawnej i zawarcie w tym zakresie porozumienia. Gdy otrzymam informację zwrotną przedłożę 

ją Zarządowi Powiatu. Należy zastanowić się w jakich gminach jest sens uruchamiać ten punkt 

biorąc pod uwagę liczbę porad udzielanych w poprzednich latach. Najwięcej porad udzielanych 

jest w punkcie w Aleksandrowie Kujawski i w Ciechocinku.  

Na kolejne posiedzenia Zarządu przedłożę porozumienie z Okręgową Radą Adwokacką  

w Toruniu i Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu w sprawie udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej na obszarze powiatu w 2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  
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w 2025 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 48/2024 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia regulaminu komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie 

ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 49/2024 w sprawie ustalenia regulaminu komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie 

realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członka komisji konkursowej powoływanej  

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji 

zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia 

naboru kandydatów na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania 

złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  



22 
 

 

 

 

w 2025 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 50/2024 w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 10 października 2024 r. znak: SK.0783.1.2024 wraz z: 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu komisji konkursowej  

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji 

zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2025 roku. 

- projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członka komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na 

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie uchwalenia programu Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 rok. 

W 2025 r. na realizację programu planuje się większe środki niż w tym roku, tj. kwotę 

2.097.906,24 zł, w tym na realizację zadań publicznych w ramach otwartego konkursu ofert  

w zakresie kultury fizycznej i sportu w wysokości 50.000 zł, na realizację zadań publicznych 

w ramach otwartego konkursu ofert w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego  

w wysokości 40.000 zł, na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów 
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nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej w wysokości 71.050,56 zł, na realizację zadania publicznego z zakresu pomocy 

społecznej – prowadzenie środowiskowego domu samopomocy w wysokości 783.139,20 zł,  

na realizację zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej – prowadzenie domu pomocy 

społecznej o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie 

w wysokości 1.153.716,48 zł. Ostateczną kwotę środków przeznaczonych na realizację zadań 

publicznych objętych w niniejszym programie zweryfikuje uchwała budżetowa. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia programu Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok i skierować go do konsultacji społecznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu 

Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok i postanowił 

skierować go do konsultacji społecznych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 11 października 2024 r. znak: PS.510.4.2024 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2025 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  zadań  

do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025 – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. Wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego dotyczące propozycji  zadań do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025. 

Komisja Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego odbyła posiedzenie  

w dniu 24 września 2024 roku i wnosi następujące propozycje do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025: 

1) zabezpieczenie środków finansowych na remont drogi powiatowej Nr 2630 C  

Zduny-Opoki, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę drogi powiatowej Nr 2528 C 

Żyrosławice-Przybranowo – I odcinek od strony miejscowości Przybranowo, 

3) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę drogi powiatowej Nr 2618 C 

Spoczynek-Zbrachlin, 
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4) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie podwójnego zamknięcia (remont)  

na drodze powiatowej Nr 2609 C Nieszawa-Kawka (na odcinku o długości ok. 200 m od 

szkoły w miejscowości Wólne w kierunku miejscowości Lubanie), 

5) zabezpieczenie środków finansowych na dofinansowanie jednostek Straży Pożarnej, 

znajdujących się w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym (10 jednostek na terenie 

Powiatu po 5.000,00 zł). 

W miarę możliwości finansowych postaramy się ująć te zadania w projekcie budżetu. 

Komisja Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego odbyła posiedzenie w dniu 30 września 

2024 roku i wnosi następujące propozycje do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 

rok 2025: 

1) zabezpieczenie środków finansowych na zadanie polegające na dokończeniu elewacji 

budynku Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na stworzenie „Zielonej klasy” (strefa relaksu  

i ciszy z małą architekturą ogrodową – hamaki, itp.) przy Liceum Ogólnokształcącym  

im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

3) zabezpieczenie środków finansowych na remont dachu nad salą gimnastyczną przy Liceum 

Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku,  

4) zabezpieczenie środków finansowych na doposażenie pracowni komputerowej w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

5) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie ekspertyzy budowlanej poddasza  

w Liceum Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w celu jego 

zagospodarowania na pomieszczenia użytkowe, 

6) zabezpieczenie środków finansowych z przeznaczeniem na większe dofinansowanie 

działalności organizacji pozarządowych, 

7) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie termomodernizacji budynków wraz  

z remontem zewnętrznej i wewnętrznej sieci centralnego ogrzewania oraz wymianą źródła 

ciepła w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

8) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę drogi powiatowej Nr 2607 C Ośno-

Zazdromin - kolejny etap. 

9) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę/remont drogi powiatowej Nr 2620 C 

Koneck-Łówkowice, 

10) zabezpieczanie środków finansowych na wymianę ogrodzenia przy pracowniach 

praktycznej nauki zawodów (warsztatach) w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego odbyła 

posiedzenie w dniu 1 października 2024 roku i wnosi następujące propozycje do projektu 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025: 

1) zabezpieczenie środków finansowych na kompleksową termomodernizację budynku 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – remont zewnętrznej  

i wewnętrznej sieci centralnego ogrzewania, wymiana źródła ciepła, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na budowę i remont łazienek w Szkole Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) zabezpieczenie środków finansowych na budowę placu zabaw przy Szkole Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 
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4) zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie dokumentacji projektowej dla 

zadania polegającego na poprawie infrastruktury drogowej drogi powiatowej Nr 2630 C 

ulica Długa w Aleksandrowie Kujawskim, 

5) zabezpieczenie środków finansowych z przeznaczeniem na zwiększenie stanu zatrudnienia 

o jednego pracownika w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

 odbyła posiedzenie w dniu 7 października 2024 roku i wnosi następujące propozycje do 

projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025: 

1) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę drogi powiatowej Nr 2618 C 

Spoczynek-Zbrachlin, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na remont drogi powiatowej Nr 2602 C Ciechocinek-

Dąbrówka, 

3) zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie dokumentacji technicznej  

dla zadania polegającego na przebudowie wraz z ciągami pieszymi i infrastrukturą wodno-

kanalizacyjną ulicy Narutowicza w Nieszawie, 

4) zabezpieczenie środków finansowych na poprawę infrastruktury drogowej drogi powiatowej 

Nr 2605 C Stara Wieś-Nieszawa na odcinku 750 m na terenie Gminy Raciążek  

w miejscowości Niestuszewo, 

5) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę ciągów pieszych przy drodze 

powiatowej Nr 2633 C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, 

6) zabezpieczenie środków finansowych na zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic: 

Granicznej, Targowej, Akacjowej i Chopina w Aleksandrowie Kujawskim, polegającą na 

zamontowaniu ronda pinezkowego (koszt ok. 50.000,00 zł), 

7) zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie dokumentacji technicznej  

dla zadania polegającego na  przebudowie ulicy Długiej (odcinek ok 800 metrów)  

od strony ulicy Słowackiego do ulicy Polnej w Aleksandrowie Kujawskim, 

8) zabezpieczenie środków finansowych na rozbudowę/remont budynku gospodarczego 

(stodoły) w Zarządzie Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim (koszt  

ok. 150.000,00 zł), 

9) zabezpieczenie środków finansowych na zakup używanego podnośnika koszowego  

na samochód dostawczy dla Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

(koszt ok. 60.000,00 zł), 

10) zabezpieczenie środków finansowych na zakup małego ciągnika do obsługi ciągów 

pieszo-rowerowych dla Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim (koszt 

ok. 120.000,00 zł). 

Na ile zadań wystarczy środków finansowych tyle wprowadzimy do projektu budżetu. 

Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

odbyła posiedzenie w dniu 9 października 2024 roku i wnosi następujące propozycje do 

projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok: 

1) zabezpieczenie środków finansowych na kompleksową termomodernizację budynku 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – remont zewnętrznej i wewnętrznej 

sieci centralnego ogrzewania, wymiana źródła ciepła, 



26 
 

 

 

 

2) zabezpieczenie środków finansowych na budowę i remont łazienek w Szkole Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) zabezpieczenie środków finansowych na budowę placu zabaw przy Szkole Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, 

4) zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie dokumentacji projektowej dla 

zadania polegającego na poprawie infrastruktury drogowej drogi powiatowej Nr 2630 C 

ulica Długa w Aleksandrowie Kujawskim, 

5) zabezpieczenie środków finansowych z przeznaczeniem na zwiększenie stanu zatrudnienia 

o jednego pracownika w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim, 

6) zabezpieczenie środków finansowych na  wprowadzenie systemu wynagradzania 

pracowników Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim, zapewniającego 

systematyczny wzrost płac ponad rozwiązania ministerialne, 

7) zabezpieczenie środków finansowych na poprawę infrastruktury drogowej drogi powiatowej 

Nr 2619 C Koneck-Jaranowo na odcinku o długości ok 400 m od miejscowości Żabieniec 

do miejscowości Jaranowo, 

8) zabezpieczenie środków finansowych na zadanie polegające na dokończeniu elewacji 

budynku Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

9) zabezpieczenie środków finansowych na stworzenie „Zielonej klasy” (strefa relaksu  

i ciszy z małą architekturą ogrodową – hamaki, itp.) przy Liceum Ogólnokształcącym im. 

Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

10) zabezpieczenie środków finansowych na doposażenie pracowni komputerowej  

w Liceum Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

11) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie ekspertyzy budowlanej poddasza  

w Liceum Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w celu jego 

zagospodarowania na pomieszczenia użytkowe, 

12) rozważenie możliwości przeznaczania 10% środków finansowych pochodzących  

z wynajmu pomieszczeń szkolnych z przeznaczeniem na cele remontowe (fundusz 

remontowy), 

13) zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie projektu budowlanego  

(z ewentualnym uwzględnieniem przeprowadzenia ekspertyzy) dla zadania polegającego na 

rozbudowie budynku głównego Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o 4 sale dydaktyczne, zaplecze sali gimnastycznej oraz łazienki na piętrze, 

14) zabezpieczenie środków finansowych na remont budynku Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wraz z budową windy (z ewentualnym uwzględnieniem 

przeprowadzenia ekspertyzy). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego odbyła  posiedzenie  

w dniu 9 października 2024 roku i wnosi następujące propozycje do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025: 

1) zabezpieczenie środków finansowych na zadanie polegające na dokończeniu elewacji 

budynku Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na stworzenie „Zielonej klasy” (strefa relaksu  

i ciszy z małą architekturą ogrodową – hamaki, itp.) przy Liceum Ogólnokształcącym im. 

Stanisława Staszica w Ciechocinku, 
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3) zabezpieczenie środków finansowych na remont dachu nad salą gimnastyczną przy Liceum 

Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

4) zabezpieczenie środków finansowych na doposażenie pracowni komputerowej w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, 

5) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie ekspertyzy budowlanej poddasza  

w Liceum Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w celu jego 

zagospodarowania na pomieszczenia użytkowe, 

6) zabezpieczenie środków finansowych z przeznaczeniem na większe dofinansowanie 

działalności organizacji pozarządowych, 

7) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie termomodernizacji budynków wraz  

z remontem zewnętrznej i wewnętrznej sieci centralnego ogrzewania oraz wymianą źródła 

ciepła w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

8) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę drogi powiatowej Nr 2607 C Ośno-

Zazdromin - kolejny etap, 

9) zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę/remont drogi powiatowej Nr 2620 C 

Koneck-Łówkowice, 

10) zabezpieczanie środków finansowych na wymianę ogrodzenia przy pracowniach 

praktycznej nauki zawodów (warsztatach) w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się propozycjami zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok 

przedstawionymi przez komisje Rady Powiatu Aleksandrowskiego, tj.: 

1) Komisję Finansowo – Budżetową z dnia 24 września 2024 r.,  

2) Komisję Rewizyjną z dnia 30 września 2024 r., 

3) Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 1 października 2024 r., 

4) Komisję Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 7 października 2024 r., 

5) Komisję Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych z dnia 9 października 2024 r., 

6) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 9 października 2024 r., 

i postanowić rozpatrzyć je przy konstrukcji budżetu powiatu na 2025 r. 

Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe w projekcie 

budżetu powiatu na 2025 r. na realizację jak największej liczby zadań zgłoszonych przez 

komisje Rady Powiatu w miarę możliwości finansowych powiatu. Do projektu budżetu 

wprowadzone zostaną w pierwszej kolejności zadania, na które powiat otrzymał 

dofinansowanie np. z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, Rządowego Funduszu Polski Ład 

oraz te, o dofinansowanie których złożone zostały wnioski, i na które powiat dysponuje 

dokumentacją, a także te na które złożone zostały deklaracje przez samorząd gminny  

o udzieleniu pomocy finansowej powiatowi w formie dotacji celowej.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się propozycjami zadań do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawionymi przez komisje Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego, tj.: 
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1) Komisję Finansowo – Budżetową z dnia 24 września 2024 r.,  

2) Komisję Rewizyjną z dnia 30 września 2024 r., 

3) Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 1 października 2024 r., 

4) Komisję Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 7 października 2024 r., 

5) Komisję Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych z dnia 9 października 2024 r., 

6) Komisję Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 9 października 2024 r., 

i postanowił rozpatrzyć je przy konstrukcji budżetu powiatu na 2025 r. 

Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe w projekcie budżetu 

powiatu na 2025 r. na realizację jak największej liczby zadań zgłoszonych przez komisje Rady 

Powiatu w miarę możliwości finansowych powiatu. Do projektu budżetu wprowadzone zostaną 

w pierwszej kolejności zadania, na które powiat otrzymał dofinansowanie np. z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, Rządowego Funduszu Polski Ład oraz te, o dofinansowanie których 

złożone zostały wnioski, i na które powiat dysponuje dokumentacją, a także te na które złożone 

zostały deklaracje przez samorząd gminny o udzieleniu pomocy finansowej powiatowi w formie 

dotacji celowej.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Paulina Smykowska – jeżeli chodzi o zakup komputerów dla szkół to pomysł jest dobry 

pod warunkiem, że komputery będą w jednej sali, stworzą sale komputerowe 24 osobowe i nie 

będzie konieczności dzielenia klas na grupy, jak to się odbywa obecnie. Kupowanie 

komputerów i umieszczanie ich w salach 12 stanowiskowych jest bez sensu. Jeżeli szkoły 

jakiekolwiek środki mają dostać na komputery to tylko w sytuacji gdy utworzą pracownie dla 

24 osób i nie będzie dzielenia klas na grupy, bo podział klas na grupy generuje wysokie koszty 

wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wystąpić do dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat  

o przedstawienie informacji o możliwości utworzenia pracowni komputerowych dla 

maksymalnej liczby uczniów, tak, żeby uniknąć dzielenia klas na grupy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat  

o przedstawienie informacji o możliwości utworzenia pracowni komputerowych dla 

maksymalnej liczby uczniów, tak, żeby uniknąć dzielenia klas na grupy. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawione 

przez Komisję Finansowo – Budżetową Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 24 września 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 
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Propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawione 

przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 września 2024 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawione 

przez Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

1 października 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawione 

przez Komisję Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 7 października 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawione 

przez Komisję Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 9 października 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok przedstawione 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

9 października 2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wykonania ekspertyzy budowlanej części budynku po byłym internacie oraz 

protokół sporządzony przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w Aleksandrowie Kujawskim na okoliczność oględzin obiektu budowlanego – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.16. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wykonania ekspertyzy budowlanej części 

budynku po byłym internacie oraz protokół sporządzony przez Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie Kujawskim na okoliczność oględzin obiektu 

budowlanego. 

Budynek jest w bardzo złym stanie technicznym. Z uwagi na zagrożenie osób przebywających 

w jego bezpośrednim otoczeniu wydano zakaz użytkowania części budynku, tj. pomieszczenia 

kotłowni i kuchni oraz nakazano wydzielić strefę bezpieczeństwa wokół budynku. Trzeba 

wykonać ekspertyzę budowlaną. W pierwszej kolejności trzeba zająć się tym problemem.   

 

Pani Paulina Smykowska – kiedy pani Dyrektor przyszła do mnie z protokołem Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego z oględzin obiektu budowlanego, poprosiłam, żeby od razu 

zrobiła rozpoznanie cenowe jaki jest koszt wykonania ekspertyzy, którą zaleca Inspektor 

Nadzoru Budowlanego. Ma być wykonana ekspertyza odkrywkowa razem z fundamentami.  

W przedłożonym piśmie Dyrektor informuje, że przybliżony koszt dokładnej oceny stanu 

technicznego budynku wraz z możliwymi rozwiązaniami wyniesie ok. 20 tys. zł.  
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Pani Lidia Tokarska – nie ma wniosku o zabezpieczenie tych środków finansowych.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – prawdopodobnie szkoła ma oszczędności z zakupu opału. 

 

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor musi przeanalizować czy ma środki finansowe w planie 

szkoły pozwalające na zlecenie wykonania tej ekspertyzy. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – z tego pisma wnioskuję, że szkoła ma środki na wykonanie tej 

ekspertyzy, upewnię się, będę rozmawiał w tej sprawie z główną księgową szkoły. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 9 października 2024 r. znak: 429/2024 w sprawie złego stanu technicznego części 

budynku po byłym internacie oraz protokół sporządzonym przez Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie Kujawskim na okoliczność oględzin obiektu 

budowlanego oraz szacunkowych kosztów wykonania ekspertyzy budowlanej. Jednocześnie 

proponuję wystąpić o przedstawienie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP informacji  

w zakresie realizacji tego zamierzenia w ramach środków finansowych zabezpieczonych  

w planie finansowym szkoły. Zlecając wykonanie ekspertyzy budowlanej części budynku po 

byłym internacie Dyrektor winien postępować zgodnie z przepisami ustawy Prawo zamówień 

publicznych oraz ustawy o finansach publicznych.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 9 października 2024 r. znak: 429/2024 w sprawie złego 

stanu technicznego części budynku po byłym internacie oraz protokół sporządzonym przez 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie Kujawskim na okoliczność 

oględzin obiektu budowlanego oraz szacunkowych kosztów wykonania ekspertyzy budowlanej.  

Zarząd Powiatu wnosi o przedstawienie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP informacji  

w zakresie realizacji tego zamierzenia w ramach środków finansowych zabezpieczonych  

w planie finansowym szkoły. Zlecając wykonanie ekspertyzy budowlanej części budynku po 

byłym internacie Dyrektor winien postępować zgodnie z przepisami ustawy Prawo zamówień 

publicznych oraz ustawy o finansach publicznych.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 10 października 2024 r. znak: 

RI.7011.5.2024 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 9 października 2024 r. znak: 429/2024 w sprawie wykonania ekspertyzy 

budowlanej części budynku po byłym internacie oraz protokołem sporządzonym przez 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie Kujawskim na okoliczność 

oględzin obiektu budowlanego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.17. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 

pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”. 

Okazuje się, że aby złożyć wniosek o dofinansowanie przedmiotowego zadania musimy mieć 

zgodę Rady Powiatu. W związku z czym, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu 

przedłożył projekt uchwały w tym zakresie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 

pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” i wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” i postanowił wnieść pod obrady Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 8 października 2024 r. znak: 

RI.042.8.2024 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o zaakceptowanie 

oferty firmy Grant Thornton Frąckowiak Prosta spółka akcyjna z siedzibą w Poznaniu 

i zawarcie z nią umowy na opracowanie dokumentacji obejmującej sporządzenie 

wniosku o dotację w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu 

Odbudowy i Zwiększania Odporności na realizację zadania pn. „Poprawa 

efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 
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Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu o zaakceptowanie oferty firmy Grant Thornton Frąckowiak Prosta spółka 

akcyjna z siedzibą w Poznaniu i zawarcie z nią umowy na opracowanie dokumentacji 

obejmującej sporządzenie wniosku o dotację w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy 

i Zwiększania Odporności na realizację zadania pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować ofertę firmy Grant 

Thornton Frąckowiak Prosta spółka akcyjna z siedzibą w Poznaniu i zawrzeć z nią umowę na 

opracowanie dokumentacji obejmującej sporządzenie wniosku o dotację w ramach 

ogłoszonego przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu 

"Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” finansowanego  

ze środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności na realizację zadania pn. 

„Poprawa efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” za cenę 7.000 zł netto 

plus podatek Vat. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował ofertę firmy Grant Thornton Frąckowiak Prosta spółka akcyjna 

z siedzibą w Poznaniu i postanowił zawrzeć z nią umowę na opracowanie dokumentacji 

obejmującej sporządzenie wniosku o dotację w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększania Odporności na realizację zadania pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Wyspiańskiego 4” za cenę 7.000 zł netto plus podatek Vat. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 7 października 2024 r. znak: 

RI.042.8.2024 o zaakceptowanie oferty firmy Grant Thornton Frąckowiak Prosta spółka 

akcyjna z siedzibą w Poznaniu wraz z projektem umowy na opracowanie dokumentacji 

obejmującej sporządzenie wniosku o dotację w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” finansowanego ze środków z Krajowego Planu Odbudowy 

i Zwiększania Odporności na realizację zadania pn. „Poprawa efektywności energetycznej 
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budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.19. Pismo Wójta Gminy Raciążek w sprawie przesunięcia terminu płatności  

w związku z zawartą umową dnia 18 lipca 2024 r. z Gminą Raciążek w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu 

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości Raciążek – 

etap II” i zawarcia aneksu do umowy w tym zakresie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.19. Pismo Wójta Gminy Raciążek  

w sprawie przesunięcia terminu płatności w związku z zawartą umową dnia 18 lipca 2024 r.  

z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Aleksandrowskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej  

w miejscowości Raciążek – etap II” i zawarcia aneksu do umowy w tym zakresie. 

Wójt Gminy Raciążek wnosi o przesunięcie terminu płatności z dnia „do 30 września 2024 r.”  

na „do 31 października 2024 r.”. Termin ten jest drugi raz przesuwany.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na przesunięcie terminu 

płatności w związku z zawartą umową dnia 18 lipca 2024 r. z Gminą Raciążek w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II” 

do dnia 31 października 2024 r. i zawrzeć aneks do umowy w tym zakresie. Czekamy na jak 

najszybsze wpłacenie przez Gminę Raciążek środków na konto powiatu, żeby nie było potrzeby 

aneksowania tej umowy po raz kolejny. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Wójta Gminy Raciążek, wyraził zgodę na przesunięcie terminu 

płatności w związku z zawartą umową dnia 18 lipca 2024 r. z Gminą Raciążek w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II” 

do dnia 31 października 2024 r. i postanowił zawrzeć aneks do umowy w tym zakresie.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 4 października 2024 r. znak: 

RI.031.12.2024 wraz z pismem Wójta Gminy Raciążek data wpływu 2 października 2024 r.  

w sprawie przesunięcia terminu płatności w związku z zawartą umową dnia 18 lipca 2024 r.  

z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
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Powiatowi Aleksandrowskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej  

w miejscowości Raciążek – etap II” i projektem aneksu do umowy w tym zakresie, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.20. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji  

na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej na 2024 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.20. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko 

– Pomorskim o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2024 r. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko 

– Pomorskim o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim  

o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 11 października 2024 r. znak: RK.070.1.3.2024 wraz z projektem umowy z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dotacji na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników 

jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2024 r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad 5.21. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Skarbem Państwa Komendantem 

Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy dnia 3 września 2024 r. w sprawie przekazania 

przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych w wysokości 25.000 zł na 

wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup nieoznakowanego 

radiowozu dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.21. Projekt aneksu do umowy zawartej ze 

Skarbem Państwa Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy dnia 3 września 2024 r. 

w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych w wysokości 

25.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup 

nieoznakowanego radiowozu dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim. 
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Niestety nie przekazaliśmy środków zgodnie z zawartą w dniu 3 września 2024 r. umową, tj.  

w terminie 30 dni od podpisania umowy. Umowę przetrzymał pracownik, tj. Kierownik Biura 

Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych i nie przekazał do Wydziału Finansowego 

dyspozycji do przekazania tych środków na Fundusz Wsparcia Policji. Pracownikowi temu,  

z innych przyczyn, wypowiedziałam umowę o pracę i po przejęciu dokumentów ta umowa 

znalazła się w sprawach niezałatwionych. Termin przekazania środków już minął. Jak 

przekażemy środki po terminie określonym w umowie to jest to dla nas dyscyplina finansowa. 

Dlatego konieczne jest zawarcie aneksu do przedmiotowej umowy dotyczącego zmiany 

terminu przekazania środków przez powiat. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

ze Skarbem Państwa Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy dnia 3 września  

2024 r. w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych  

w wysokości 25.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup 

nieoznakowanego radiowozu dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczący wydłużenia terminu przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków 

finansowych do dnia 25 października 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Skarbem Państwa 

Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy dnia 3 września 2024 r. w sprawie 

przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych w wysokości 25.000 zł  

na wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup nieoznakowanego 

radiowozu dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim dotyczący 

wydłużenia terminu przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych do dnia 

25 października 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – prośba do pana Skarbnika, żeby po podpisaniu aneksu do umowy przez 

Komendanta Wojewódzkiego Policji niezwłocznie przekazać środki finansowe. 

 

 

Pismo inspektora Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 11 października 

2024 r. znak: BZ.0025.7.2024 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej ze Skarbem 

Państwa Komendantem Wojewódzkim Policji w Bydgoszczy dnia 3 września 2024 r. w sprawie 

przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych w wysokości 25.000 zł na 

wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup nieoznakowanego 

radiowozu dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.22. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Skarbem Państwa Komendantem 

Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dnia 30 sierpnia 2024 r.  

w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych  

w wysokości 10.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

z przeznaczeniem na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.22. Projekt aneksu do umowy zawartej  

ze Skarbem Państwa Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu 

dnia 30 sierpnia 2024 r. w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków 

finansowych w wysokości 10.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kolejny temat dokładnie taki sam jak poprzedni. Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego  

i Spraw Obronnych nie przekazał do Wydziału Finansowego dyspozycji do przekazania 

środków na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. Zgodnie z umową zawartą  

30 sierpnia 2024 r. środki powinny być przekazane do 10 września 2024 r. Termin przekazania 

środków już minął. W związku z czym konieczne jest zawarcie aneksu do umowy w tym 

zakresie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej ze 

Skarbem Państwa Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dnia 

30 sierpnia 2024 r. w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych  

w wysokości 10.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

z przeznaczeniem na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim dotyczący wydłużenia terminu przekazania 

przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych do dnia 18 października 2024 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Skarbem Państwa 

Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dnia 30 sierpnia  

2024 r. w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych  

w wysokości 10.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

z przeznaczeniem na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim dotyczący wydłużenia terminu przekazania przez 

Powiat Aleksandrowski środków finansowych do dnia 18 października 2024 r.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – przykro mi, że takie sytuacje mają miejsce. Wynika to z zaniedbania 

pracownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych, który nie złożył pisma do 

Wydziału Finansowego o przekazane środków w terminie określonym w umowie. Przepraszam 

za zaistniałą sytuację Zarząd Powiatu i służby, które czekają na środki finansowe, które 

mieliśmy przekazać. 
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Pismo inspektora Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 11 października 

2024 r. znak: BZ.0025.5.2024 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej ze Skarbem 

Państwa Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dnia 30 sierpnia 

2024 r. w sprawie przekazania przez Powiat Aleksandrowski środków finansowych  

w wysokości 10.000 zł na wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

z przeznaczeniem na zakup samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.23. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego nad zadaniem: „Rozbudowa Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział wraz  

z infrastrukturą – etap I” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.23. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na 

„Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad zadaniem: „Rozbudowa 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział 

wraz z infrastrukturą – etap I”. 

Wartość zamówienia brutto 286.326,19 zł. Kryteria wyboru oferty: 60% całkowita cena oferty 

brutto, 40% częstotliwość pobytów kierownika zespołu inspektorów nadzoru. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na 

„Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad zadaniem: „Rozbudowa 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział 

wraz z infrastrukturą – etap I”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego nad zadaniem: „Rozbudowa Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 października 

2024 r. znak: RI.Rz.2720.5.24.2024 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
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Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 8 października 2024 r. o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad 

zadaniem: „Rozbudowa Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o nowy oddział wraz z infrastrukturą – etap I”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.24. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na udział Zespołu Szkół Nr 1 CKP w projekcie pt. 

Inwestycja C 2.1.3 Szkolenia dla nauczycieli szkolnych wraz z deklaracją udziału  

w przedsięwzięciu – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.24. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na udział Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w projekcie pt. Inwestycja C 2.1.3 Szkolenia dla nauczycieli szkolnych wraz z deklaracją 

udziału w przedsięwzięciu. 

 

Pani Paulina Smykowska – celem jest podniesienie kompetencji cyfrowych nauczycieli. 

Wstępną deklarację udziału złożyło 50 nauczycieli Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim i 27 nauczycieli Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. Projekt realizowany 

jest przez Fundację Orange. Z naszej strony wymagane jest podpisanie deklaracji udziału  

w przedsięwzięciu, która dzisiaj musi być wysłana do Fundacji Orange. Po naszej stronie nie 

ma kosztów. Mają być środki na doposażenie w materiały dydaktyczne przy tym projekcie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na udział Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i Liceum Ogólnokształcącego 

w Ciechocinku w projekcie pt. Inwestycja C 2.1.3 Szkolenia dla nauczycieli szkolnych i złożyć 

deklarację udziału w przedsięwzięciu dla 77 nauczycieli. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udział Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

i Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w projekcie pt. Inwestycja C 2.1.3 Szkolenia dla 

nauczycieli szkolnych i postanowił złożyć deklarację udziału w przedsięwzięciu dla  

77 nauczycieli. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 października 

2024 r. znak: RI.042.10.1.2024 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z 10 października 2024 r. znak: 432/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na udział Zespołu Szkół Nr 1 CKP w projekcie pt. Inwestycja C 2.1.3 Szkolenia dla 

nauczycieli szkolnych wraz z deklaracją udziału w przedsięwzięciu, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.25. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska   

o wykonanym podziale działki nr 475 położonej przy ul. Wyspiańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.25. Informacja Naczelnika Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  o wykonanym podziale działki nr 475 położonej 

przy ul. Wyspiańskiego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  informuje o wykonanym 

podziale działki nr 475 położonej przy ul. Wyspiańskiego w Aleksandrowie Kujawskim.  

W wyniku podziału powstało 7 działek. Działka nr 475/2 przeznaczona jest na drogę 

dojazdową. W celu wykonania wyceny nieruchomości niezbędne jest wykonanie zjazdu z drogi 

wewnętrznej na ul. Wyspiańskiego i wycinki 4-5 drzew znajdujących się w pasie 

zaprojektowanej drogi. Wydział Geodezji musi złożyć wniosek o lokalizację zjazdu do 

zarządcy drogi, tj. Burmistrza Miasta Aleksandrowskiego celem uzyskania stosownej zgody 

oraz wniosek o zgodę na wycinkę drzew rosnących w wydzielonym pasie drogowym.  

Po uzyskaniu tych zgód czynności techniczne, tj. wykonanie zjazdu oraz wycinka drzew 

wykonane muszą być przez firmę zewnętrzną lub przez Zarząd Dróg Powiatowych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

zaplanował na przyszły rok 350 tys. zł ze sprzedaży tych działek. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie mamy jeszcze operatów szacunkowych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wstępnie określił.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska   

o wykonanym podziale działki nr 475 położonej przy ul. Wyspiańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska  o wykonanym podziale działki nr 475 położonej przy ul. Wyspiańskiego 

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  z dnia  

14 października 2024 r. znak: GN.Gg.680.23.2024 o wykonanym podziale działki nr 475 

położonej przy ul. Wyspiańskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – wpłynął wniosek Dyrektora LO w Ciechocinku o zabezpieczenie 

środków na funkcjonowanie szkoły w przyszłym roku. Jeżeli chodzi o planowane wydatki 

Dyrektor szacuje wzrost o ok. 150 tys. zł. Dodatkowo Dyrektor wnioskuje o zabezpieczenie 

środków na: wymianę podłóg i malowanie w salach nr 7 i 16, na zakup materiałów 

budowlanych - 11.000 zł, zakup dwóch stołów do tenisa stołowego - 5.000 zł, zakup zestawu 

do nauki pierwszej pomocy dla osoby dorosłej, fantom, defibrylator, torba z wyposażeniem – 

5.000 zł, zakup odczynników chemicznych do pracowni chemicznej – 2.500 zł, doraźne 

naprawy dachu sali gimnastycznej – 7.000 zł, podwyżka wynagrodzenia zasadniczego dla 

głównej księgowej do poziomu 6.000 zł brutto i sekretarza szkoły do poziomu 5.500 zł, jest to 

koszt roczny 22.780 zł. To są dodatkowe wydatki. Zakłada się wzrost wynagrodzeń nauczycieli 

o 5%.  

 

Pani Lidia Tokarska – przy planowaniu budżetu najpierw zabezpieczymy środki na rzeczy, 

które są konieczne do funkcjonowania szkoły, a rzeczy, które są na pewno dobre dla uczniów 

ale nie są niezbędne to rozważymy zabezpieczenie  środków na nie na dalszym etapie, jak 

starczy pieniędzy. 

Kolejna sprawa, informuję, że trwa obecnie kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w zakresie umorzeń należności. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 15:38. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


